



SFX Msgr. Peter Chow Chinese School

聖方濟周若漁中文學校

428 Great Northern Way, Vancouver, British Columbia V5T 4S5  
 School Tel. (604) 254-2714(EXT121) School Fax: (604) 254-7557  
 Sr. Mary Yuan Cell: 604-356-7605

August 25, 2021

Dear Parent/Guardian:

I hope that you are all doing well. During this unprecedented and uncertain school year, we are going to face the challenges of the pandemic. Let us keep working together to enhance the Chinese learning of our next generation and to develop and promote Chinese culture.

We are going to offer online teaching through the Zoom video/meeting platform on Sep 18, 2021. The content of the Chinese class will mainly focus on theme-based learning and supplemented with a textbook.

The time schedule will be listed as follows:

Grade 1-5 will be 9:45-10:30 am and 11:15-12:00 noon (two instruction time slots every Saturday morning)

Grade 6-12 will be 9:00-9:45 am; 10:30-11:15 am (two instruction time slots every Saturday morning); 11:15-12:00 noon (only for Homework and Q & A section)

To better facilitate placement procedures, please submit the cheques to Sr. Mary before September 15, 2021.

**Cheque payable to: St. Francis Xavier Church**

Please note: there will be NO refunds once your cheque has been processed.

Contact person and number: 604-356-7605 Sister Mary

Let us work together to promote a healthy and favorable environment for the learning process at SFX Chinese School. With your love, support and co-operation, we strive for the success of the future of our next generation. Thank you for your attention. Wish you

Peace and health in Christ

Sr. Mary Yuan Principal, SFX Chinese School

===== Please fill out the following info. =====

I have read the above regulations and notice thoroughly, and I am willing to cooperate with SFX Chinese School.

Student's name: \_\_\_\_\_ class: \_\_\_\_\_

Cheque(s) submitted: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

Home Phone: \_\_\_\_\_ Cell Phone: \_\_\_\_\_

聖方濟周若漁中文學校收費通知

各位家長:

安好! 在這特殊的一年, 我們都面臨著疫情的考驗。讓我們一起為了下一代學習中文, 繼續發揚中華文化而加油!

我們將於 2021 年 9 月 18 日起採用 Zoom 軟件在網上教學, 內容以主題式教學為主, 課本為輔。

一至五年級上課時間為每週六上午 9:45-10:30; 11:15-12:00 兩個時間段。

六至十二年級上課時間為每週六上午 9:00-9:45; 10:30-11:15; 11:15-12:00 網上做作業及提問三個時間段。

2020-2021 全年學費 \$400, 敬請各位家長在 9 月 15 日之前將支票交給袁修女。

**支票抬頭請寫: St. Francis Xavier Church**

**敬請留意:** 支票一旦交給教堂, 將無法申請退款。

**查詢電話: 604-356-7605 袁修女 (國語, 粵語, English)**

為了給下一代創造更好的學習環境, 我們全體教職員一定會不斷地努力。希望每位家長也能全力配合, 獻出您的關愛與支持。那麼, 聖方濟周若漁中文學校必定會有更美好的明天。再次感謝各位家長的合作。敬祝

主內平安健康!

聖方濟周若漁中文學校校長袁雅文修女

2021 年 8 月 25 日

===== Please fill out the following info. =====

本人已詳細閱讀上述的繳費規定及重要提醒, 並願意配合校方的要求與安排。

學生姓名: \_\_\_\_\_ 班級: \_\_\_\_\_

繳費支票金額 \_\_\_\_\_

家長姓名: \_\_\_\_\_ 簽名 \_\_\_\_\_

聯絡電話: \_\_\_\_\_ 手機(cell): \_\_\_\_\_